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PROTOKÓŁ 0012.3.4.2019 
z posiedzenia Komisji Edukacji  
w dniu 17 kwietnia 2019 roku 

 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala 130 A. 
Czas posiedzenia: 14.30 – 16.25 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                 
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczyła Radna Bernadeta 
Magiera – usprawiedliwiona.  
 
Porządek obrad 

 
I. Część posiedzenia wyjazd do Zespołu Szkół nr 7 przy  

ul. Kaszubskiej 
 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2019 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznania 
pomocy dla zaproszonych repatriantów przez Gminę Jastrzębie-Zdrój do 
osiedlenia się na terenie Gminy Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu jednostki 
Centrum o symbolu roboczym C83 w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu jednostki 
Moszczenica o symbolu roboczym M51 w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola nr 10  
w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej 
nr 23 im. ks .prof. Józefa Tischnera w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II.6.2018 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania stałych 
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Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, ustalenia przedmiotu ich działania i 
liczebności (7 osób),  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IV.46.2018 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 18 grudnia 2018r. w sprawie ustalenia składów 
osobowych stałych Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II.6.2018 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania stałych 
Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, ustalenia przedmiotu ich działania i 
liczebności ( 6 osób), 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IV.46.2018 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 18 grudnia 2018r. w sprawie ustalenia składów 
osobowych stałych Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały  
nr III.16.2019.2019 z dn. 28.02.2019 
 

4. Pomoc psychologiczno-pedagogiczna  
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 20 marca 2019 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  

 

I. Część posiedzenia wyjazd do Zespołu Szkół nr 7 przy  
ul. Kaszubskiej 

Komisja dokonała wizytacji Zespołu Szkół nr 7.  

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Edukacji – Jarosław Potępa. 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad 

Porządek obrad został przyjęty.  

Ad. 3 

Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2019 rok, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta. 
Poinformował, że proponuje się zwiększenie planu wydatków majątkowych 
o kwotę 12 508 zł dla wieloletniego przedsięwzięcia „Przebudowa ul. Rolniczej 
wraz z oświetleniem” z przeznaczeniem na wypłatę odszkodowań przysługujących 
osobom fizycznym za przejęte nieruchomości pod drogę ul. Rolnicza na podstawie 
SPECUSTAWY. Proponuje się zwiększenie planu wydatków bieżących o 2 265 zł 
z przeznaczeniem na wyjazd dla ucznia Szkoły Podstawowej Nr 17, który dostał 
powołanie na Szkolne Mistrzostwa Świata w Biegu na Orientację odbywające się w 
Estonii oraz o 8 450 zł  z przeznaczeniem dla Miejskiego Zespołu Obsługi Szkół 
i Przedszkoli, obsługującego przedszkola miejskie i część szkół na zakup 
oprogramowania (licencji) zintegrowanego systemu oświaty typu: księgowego, 
kadrowo-płacowego oraz modułu: środki trwałe, podręczniki, VAT, systemów: 
PABS i OSON. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznania 
pomocy dla zaproszonych repatriantów przez Gminę Jastrzębie-Zdrój do 
osiedlenia się na terenie Gminy Jastrzębie-Zdrój, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Polityki Społecznej i Mieszkaniowej -  Joanna Cisek.  

Wojciech Marcol 
 - Na ulicach naszego miasta spotyka się coraz więcej osób posługujących się 
językiem rosyjskim, ukraińskim. Myślę, że skala będzie rosła. Czy miasto 
zastanawiało się, aby w minimalnym stopniu zorganizować jakiegoś konsultanta 
dla takich osób?  
 
Joanna Cisek 
 - Niestety nie mamy wpływu na te osoby. Wiem, że w innych miastach są tacy 
konsultanci.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu jednostki 
Centrum o symbolu roboczym C83 w Jastrzębiu-Zdroju, 
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Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Architektury – Barbara Mirecka.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu jednostki 
Moszczenica o symbolu roboczym M51 w Jastrzębiu-Zdroju, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Architektury – Barbara Mirecka.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
1. 
 

 Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Publicznego Przedszkola nr 10  
w Jastrzębiu-Zdroju, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Andrzej Pawłowski.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 

 Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej 
nr 23 im. ks .prof. Józefa Tischnera w Jastrzębiu-Zdroju, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Andrzej Pawłowski.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II.6.2018 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania stałych 
Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, ustalenia przedmiotu ich działania i 
liczebności (7 osób),  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 1, przeciw – 1, wstrzymujących się – 2 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IV.46.2018 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 18 grudnia 2018r. w sprawie ustalenia składów 
osobowych stałych Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 2, przeciw – 2, wstrzymujących się – 0 
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 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II.6.2018 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania stałych 
Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, ustalenia przedmiotu ich działania i 
liczebności ( 6 osób), 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 1, wstrzymujących się – 0 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IV.46.2018 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 18 grudnia 2018r. w sprawie ustalenia składów 
osobowych stałych Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 1, wstrzymujących się – 0 
 

 Rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały  
nr III.16.2019.2019 z dn. 28.02.2019 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości.  

Ad. 4 

Pomoc psychologiczno-pedagogiczna. 

Remigiusz Skubis 
 - Tematem dzisiejszej Komisji jest pomoc psychologiczno-pedagogiczna. Pomoc 
psychologiczno-pedagogiczna realizowana jest przede wszystkim w szkołach i 
placówkach. Mamy 4 podstawowe zadania do realizacji, które ustawodawca na nas 
nakłada – diagnozowanie dzieci i młodzieży, udzielanie bezpośredniej pomocy 
dzieciom i ich rodzinom, podejmowanie zadań  w ramach profilaktyki uzależnień 
oraz wspomaganie szkół i placówek. W mojej ocenie diagnozowanie dzieci i 
młodzieży to najważniejsze zadanie. Realizujemy to zadanie optymalnie i co roku 
sukcesywnie przybywa nam klientów indywidualnych. W zeszłym roku 
przekroczyliśmy ilość 2000 klientów indywidualnych. Jeżeli chodzi o udzielanie 
pomocy bezpośredniej uczniom i rodzicom to przede wszystkim realizujemy 
terapię, psychoterapie indywidulane, terapie grupowe, terapie rodzin. 
Obserwujemy coroczny wzrost ilości klientów. Na uwagę zasługuje coraz większa 
ilość rodzin uczestniczących w terapii rodzin. W momencie kiedy większość część 
czasu w ramach pensum pracownicy przeznaczyliby na terapię tym samym terminy 
diagnoz byłyby odleglejsze. W związku z tym weryfikujemy to na bieżąco. W 
momencie kiedy terminy diagnoz wydłużają się automatycznie realizujemy mniej 
działań postdiagnostycznych, mniej pracy w terenie. Jeżeli chodzi o bieżący rok 
szkolny czyli od 1 września do nadal wykonaliśmy 910 badań psychologicznych, 
579 badań pedagogicznych, 160 badań logopedycznych, 32 diagnozy planowania 
ścieżki zawodowej. W poradni zatrudniony jest 1 doradca zawodowy, który 
obejmuje warsztatami młodzież 3 klas gimnazjalnych. Aktualnie w poradni 
zatrudnionych jest 20 pracowników pedagogicznych, 12 psychologów, 6 
pedagogów, 2 logopedów. Jeżeli chodzi o administracje i obsługę mamy 3,5 etatu. 
Zatrudniony jest również lekarz konsultant na 0,25 etatu.  
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Andrzej Pawłowski 
 - W ostatnich 2-3 latach wymiar etatów w poradni wzrósł o dodatkowy etat 
psychologa i zostało utworzone stanowisko Wicedyrektora.  
 
Remigiusz Skubis  
 - Dziękuję Pani Prezydent ponieważ widać wsparcie dla Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej. Jest to odpowiedź miasta na potrzeby środowiska lokalnego. 
Aktualnie mamy ponad 1500 klientów indywidualnych.  
 
Iwona Rosińska 
 - Chciałam zapytać czy parter budynku jest zaadoptowany przez poradnię? 
 
Remigiusz Skubis 
 - Tak. Dzięki wsparciu organu prowadzącego udało się pozyskać 2 pomieszczenia 
na parterze budynku. Od września 2018 r. placówka jest dostosowana na poziomie 
minimum do potrzeb osób niepełnosprawnych ruchowo. Na parterze mieści się 
sekretariat oraz mój gabinet, który użyczam na potrzeby diagnoz. Być może w 
przyszłości uda się pozyskać dodatkowe pomieszczenia. Pracujemy w systemie 
zmianowym. Pracownicy zatrudnieni są na podstawie Karty Nauczyciela. Pensum 
wynosi 20 godzin tygodniowo. W poradni działa miejski telefon zaufania  
w godz. 18.00-22.00.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Jak Pan ocenia stan personalny w dalszej perspektywie tym bardziej , że oferta 
poradnia się poszerza? 
 
Remigiusz Skubis 
 - Jeżeli będzie zwiększająca ilość klientów będę zmuszony złożyć wniosek  
o dodatkowy etat.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Przygotowaliśmy dla Państwa zestawienie całościowe działalności poradni.  
 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 

Remigiusz Skubis 
- Jeżeli chodzi o orzeczenia o potrzebie kształcenia specjalnego to wydaje je zespół 
orzekający działający w PPP. Orzeczeń jest bardzo dużo. Orzeczenia wydawane są 
na wniosek rodzica na podstawie diagnozy medycznej, która jest dołączona do 
wniosku. Diagnoza medyczna nie ulega podważeniu przez zespół orzekający.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Na bieżąco monitorujemy orzeczenia o potrzebie kształcenia specjalnego oraz 
indywidualnego. Dobrze Państwo wiecie, że z kształceniem specjalnym  
i indywidualnym wiąże się zwiększona subwencja na ten cel. Jeżeli orzeczeń jest 
sporo to wnioskujemy do Ministerstwa Edukacji o uruchomienie rezerwy, ale 
zazwyczaj przychodzi ona w mniejszej części o którą wnioskujemy. Zdarza się, że 
kształcenie specjalne  wymaga zaangażowania dodatkowych środków z budżetu 
miasta.  
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Ad. 5 

Wolne głosy i wnioski  

Iwona Rosińska 
 - Chciałabym zgłosić wniosek w sprawie zorganizowania spotkania w dniu 19 
kwietnia 2019 r. o godz. 9.00 w Urzędzie Miasta dotyczącego wypracowania 
dodatku wyrównawczego dla nauczycieli Jastrzębia-Zdroju. Skład osobowy, który 
mógłby wypracować stanowisko to  - Prezydent Miasta, Przewodniczący Rady 
Miasta, Przewodniczący Klubów Radnych, Naczelnik Wydziału Edukacji, 
Przewodniczący Komisji Edukacji, Związki Zawodowe, dwóch przedstawicieli z 
grona Dyrektorów, Międzyszkolny Komitet Strajkowy, prawnik Urzędu Miasta, 
członkowie Komisji Edukacji. Z racji tego, że jesteśmy jako nauczyciele w trudniej 
sytuacji wszystkie szkoły i większość przedszkoli przystąpiła do strajku. 
Chcielibyśmy wypracować porozumienie zgodne z prawem. 
 
Przedstawiciel Międzyszkolnego Komitetu Strajkowego 
 - Szanowni Państwo, Pani Radna Rosińska kwestię postulatu finansowego 
przedstawiała i my się do niego przychylamy. Jesteśmy po spotkaniu wszystkich 
sztabów komitetów strajkowych w mieście. Chcielibyśmy zwrócić się do Państwa z  
prośbą wsparcia mentalnego protestu. Nam nauczycielom nie jest łatwo znajdować 
się w tej sytuacji. Liczyliśmy, że protest zakończy się po dwóch dniach. 
Rzeczywistość postawiła nas w innej sytuacji. W tej chwili wszystkie szkoły średnie 
podjęły decyzję o nieklasyfikowaniu uczniów. Czekamy na decyzję strony rządowej 
w proteście. Widzimy, że społeczeństwo Jastrzębia i okolic różnie podchodzi do 
protestu. Najmniej potrzebne nam jest skonfliktowanie się z różnymi grupami 
zawodowymi. Otrzymujemy wsparcie z różnych stron m.in. ze środowiska 
górniczego. Decyzje podejmowane są w oparciu o bieżące wydarzenia i rozwój 
sytuacji. W tej chwili sytuacja wygląda tak, że strajkujemy do przyszłego piątku. 
Kontaktujemy się również, że środowiskami obrzeżnych gmin i powiatów. 
Poprosiliśmy Panią Prezydent, aby ta decyzja była decyzja konsolidacyjną, 
zrzeszającą środowiska. Jestem po rozmowie z Wójtem Gminy Pawłowice, który 
zapewnił o wsparciu nauczycieli. Zależałoby nam , abyście Państwo nas wsparli. 
Walczymy o kształt oświaty. Nie chcemy narzucić sobie takiej narracji, że chodzi 
tylko o kwestie finansowe. Wyciągamy z zaistniałej sytuacji wnioski. W szkołach 
średnich dociera do nas wsparcie uczniów. Staramy się wszystkim tłumaczyć, że 
jest to stan wyjątkowy. Jeżeli chodzi o postulaty to w odczuciu nauczycieli dobrym 
gestem byłoby, aby Rada Miasta mogła wyjść z propozycją dodatku za 
wychowawstwo w kwocie 300 zł, który również strona rządowa zaproponowała. 
Jest propozycja wyjścia z uchwałą intencyjną w sprawie wsparcia, zrozumienia 
edukacji.  
 
Jarosław Potępa 
 - Liczyliśmy, że do strajku w ogóle nie dojdzie.  
 
Jarosław Potępa 
 - Pomyślałem, żeby zwołać dodatkowe posiedzenie Komisji w tym temacie.  
 
Roman Foksowicz 
 - Zaproponowany termin spotkania nie do końca jest dobry ponieważ czekamy na 
efekty rozmów strony rządowej.  
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Przedstawiciel Międzyszkolnego Komitetu Strajkowego 
 - Jako przedstawiciele sztabu spotkaliśmy się w poniedziałek z Panią Prezydent. 
Pani Prezydent zobowiązała się do tego, aby taką decyzję przekazać. 
Poinformowała że rozeznajecie prawnie tę kwestię.  
 
Roman Foksowicz 
 - Nie znam piątkowego terminu natomiast Pani Prezydent przekazywała, że 
pracujemy nad tym i jak będziemy gotowi to przystąpimy do rozmów.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Przedstawiliście Państwo konkretną propozycję Pani Prezydent? 
 
Przedstawiciel Międzyszkolnego Komitetu Strajkowego 
 - Nie. Mówiliśmy o porozumieniach.  
 
Iwona Rosińska 
 - Była propozycja Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość i dlatego chcemy spotkać 
się ponad podziałami politycznymi ze wszystkimi Klubami Radnych i wspólnie 
wypracować stanowisko.  
 
Wojciech Marcol 
 - Wydaje mi się, że w pierwszej kolejności powinny zostać omówione kwestie 
prawne. 
 
Roman Foksowicz 
 - Jeżeli nie mamy przygotowanego żadnego rozwiązania to spotkanie w piątek 
będzie bezcelowe.  
 
Iwona Rosińska 
 - Mamy swoje propozycje.  
 
Przedstawiciel Międzyszkolnego Komitetu Strajkowego 
 - Dla nas żadne spotkanie nie jest bezcelowe. Sytuacja jest dynamiczna i rozwija 
się. Wiele samorządów nie ma wypracowanego rozwiązania. Docierają do nas takie 
rozwiązania jak m.in. porozumienie zawarte w Czerwionce – Leszczynie, które 
zawarły związki zawodowe z Dyrektorem szkoły. Nie mamy wiedzy czy 
kompetencyjnie jest to zrobione zgodnie z prawem.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - W tej chwili możemy mówić o 3 propozycjach – jedna dotyczy propozycji złożonej 
przez Klub Radnych PiS, druga mówi o dodatku za wychowawstwo i trzecia to 
wspomniane porozumienie. Bardzo ważne są względy formalno-prawne. 
Samorządy również próbują wspólnie ustalić stanowisko. Jak będziemy znali 
kwestie formalno-prawne przedstawionych propozycji to możemy się spotkać  
i konkretnie rozmawiać.  
 
Dariusz Holesz 
 - Porozumienie, które zostało zawarte mówi o dodatku za wychowawstwo  
w kwocie 300 zł i leży to po stronie Gminy. Nie jest to ujęte w subwencji. 
Rozmawiałem przed chwilą z Panią Prezydent i nie mówiła, że spotka się  
z Państwem w piątek tylko będzie się starała do piątku znaleźć rozwiązanie 
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problemu. Rozmawiałem dziś z mecenasem i każdy patrzy na tę sprawę inaczej. 
To jest kwestia Dyrektora jaką decyzję podejmę.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Nie chcielibyśmy Dyrektorów zostawić samych sobie.  
 
Jarosław Potępa 
 - Proponuję, aby spotkać się w pierwszej możliwej chwili kiedy będziemy coś 
wiedzieć.  
 
Przedstawiciel Międzyszkolnego Komitetu Strajkowego 
 - Przemyślcie Państwo w jaki sposób moglibyście pokazać, że jesteście z nami.  
 
Roman Foksowicz 
 - Pokazaliśmy nasze wsparcie w niedzielę na wiecu poparcia przy ZS nr 6. Pani 
Prezydent pokazuje, że wsparcie mentalne jest.  
 
Przedstawiciel Międzyszkolnego Komitetu Strajkowego 
 - Dziękujemy za każde wsparcie. Prosiliśmy również Panią Prezydent w 
poniedziałek o przygotowanie oficjalnego komunikatu takiego konsolidacyjnego dla 
społeczeństwa miasta z prośbą o zrozumienie.  
 
Roman Foksowicz 
 - Myślę, że Rada Miasta na najbliższą Sesję mogłaby wystąpić z apelem do 
Premiera RP o rozwiązanie konfliktu. 
 
Przedstawiciel Międzyszkolnego Komitetu Strajkowego 
 - Liczymy na to, że przy okrągłym stole wypracowane zostaną kwestie 
merytoryczne w oświacie (podstawa programowa, inne problemy). 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Cała sytuacja spotkała się ze zrozumieniem rodziców. Otrzymujemy dużo 
telefonów również tych mniej przychylnych.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Myślę, że lepszy skutek tych spotkań będzie jak już będzie coś wypracowane.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Jeżeli chodzi o ZS nr 7 przy ul. Kaszubskiej to w zeszłym tygodniu było spotkanie 
Naczelnika Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji z Dyrektorami  
SP nr 17 i SP r 18. Przetarg na remont SP nr 17 jest rozstrzygnięty natomiast  
w SP nr 18 nie ma jeszcze wyłonionego wykonawcy. Liczymy na to , że w jednym 
czasie rozpocznie się remont w SP nr 17 i SP nr 18. Remontowane szkoły są w 
stanie  pomieścić się w budynku na ul. Kaszubskiej. Zastanawialiśmy się również 
nad tym czy ZS nr 9 na czas remontu mógłby być zlokalizowany w budynku przy 
ul. Kaszubskiej. W roku szkolnym 2019/2020 ZS nr 9 powinien być jeszcze w 
swoim budynku.  
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Janusz Toborowicz 
 - ZS nr 9 jest placem budowy. Nie wiem jak zakończyła się sprawa z poprzednim 
wykonawcą. Obecnie mamy przestrzeń do zagospodarowania i rozumiem, że musi 
być kolejny przetarg zorganizowany. Czy jest już nowa firma? Jakie są 
przewidywane dalsze remonty?  Czas realizacji? 
 
Roman Foksowicz 
 - Jutro mamy rozmowę z firmą, która miała wykonywać przebudowę wejścia  
i budowę windy. Nie wiemy jakie będzie rozwiązanie. Na pewno firma nie jest w 
stanie wykonać zadania. Przygotowujemy wszystko, aby zamontować schodołaz. 
Taka sytuacja miałaby trwać dwa lata. Podczas remontu odsłonięto fundamenty  
i okazało się, że nie wiadomo czy można cokolwiek planować na tym budynku. 
Będziemy przeprowadzali ekspertyzę dotyczącą stanu fundamentów budynku. Sala 
gimnastyczna musi być wyłączona z użytkowania. Jeżeli chcemy robić remont w 
ZS nr 9 to nie możemy myśleć o tym, że będą w szkole dzieci. W tej chwili wszystko 
skumulowało się i stąd pomysł zagospodarowania budynku przy ul. Kaszubskiej. 
Na ten moment musimy dostawać budynek ZS nr 9 do użytkowania.  
 
Jarosław Potępa 
 - Myślę, że do tematu wrócimy we wrześniu-październiku.  
 

Ad.6 

Przyjęcie protokołu z dnia 20 marca 2019 r.  
 
Protokół został przyjęty głosami: za  - 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 
Ad.7 
Zakończenie posiedzenia 
 

Przewodniczący Komisji Edukacji podziękował wszystkim za przybycie po czym 
zakończył posiedzenie.  

Protokołowała       Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz       Edukacji 
         JAROSŁAW POTĘPA 

 
 

 

 

 
 
 
 
 

 


